
WHISKEY JACK   

SKIPPER: MELODIE SCHAFFER  

55 years old 	 Engineer, Sailor	 Toronto, Canada 
	 Rolex Canadian Sailor of the Year 2024
	 5th in the 1st edition of the Globe40 
	 CIC Normandy Channel Race 2023
	 Transat Jacques Vabre 2021
	 Clipper Round the Race 2019-2020
 

A WORD FROM THE SKIPPER
To proudly race Whiskey Jack around the world again in the se-
cond edition of the Globe40 race. With a strong team behind me 
and experience on my side, I am eager to race hard, pushing the 
limits of what can be achieved! This race will give me the opportu-
nity to continue to represent Canada in offshore racing and hope-
fully inspire others to take up the sport. I am keen to show how 
women can shine in offshore sailing and will proudly be flying the 
Canadian flag around the world.
I finished the first edition of the race already planning for the next 
one!   One lap of the world is not enough! The experiences from 
the race were epic and life changing, and I cannot wait to see what 
the next one brings. I look forward to taking on this challenge and
racing WhiskeyJack again!

LE MOT DU SKIPPER
Je suis fière de courir à nouveau autour du monde avec Whiskey 
Jack dans le cadre de la deuxième édition de la Globe40. Avec 
une équipe solide derrière moi et l’expérience à mes côtés, je suis 
impatient de naviguer, en repoussant les limites de ce qui peut 
être accompli ! Cette course me donnera l’occasion de continuer 
à représenter le Canada dans la course au large et, je l’espère, 
d’inspirer d’autres personnes à se lancer dans ce sport. Je tiens à 
montrer que les femmes peuvent briller dans la voile hauturière 
et je porterai fièrement le drapeau canadien dans le monde entier.
J’ai terminé la première édition de la course en préparant déjà 
la prochaine !  Un tour du monde ne suffit pas ! Les expériences 
vécues lors de cette course ont été épiques et ont changé ma 
vie, et j’ai hâte de voir ce que la prochaine édition m’apportera. 
J’ai hâte de relever ce défi et de participer à nouveau à la course 
WhiskeyJack !

www.globe40.com

CLASS40 N°128
DESIGN: AKILARIA RC3
ARCHITECT: MARC LOMBARD

SHIPYARD: MC-TEC 
FIRST LAUNCH: 2013

2025 / 2026
2ÈME EDITION

CO-SKIPPER: CRAIG HORSFIELD    
51 years old  	 	 USA 
	 2nd overall Globe40 2022	

CO-SKIPPER: JULIA VIRAT		
42 years old	                      	 France		
	 Transat Jacques Vabre 2021 / CIC Normandy Channel Race 2024  

CO-SKIPPER: PAUL STRATFOLD	     
45 years old 	  	 Angleterre
	 Leg Tahiti - Recife 1st issue of GLOBE40 
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